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Protokół Nr 98/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 6 lutego 2024 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Szczęsna Ilona – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – członek komisji 

4. Wronecki Tomasz– zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Wojciechowski Dawid – Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej 

4. Szczukowska Iwona – starszy inspektor 

5. Honorata Jankowska – referent 

6. Wochna Monika – starszy inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Kontrola wykorzystania środków gminnych w dziale straż pożarna za 2023 rok. 

3. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za II półrocze 

2023 roku. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz. 09:30 otworzył 

posiedzenie Komisji. Następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy, 

Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, zaproszonych gości, członków komisji oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Kontrola wykorzystania środków gminnych w dziale straż pożarna za 2023 rok. 

Pani Iwona Szczukowska – przedstawiła materiały dotyczące powyższego tematu. 

Poinformowała, że ogółem wydatki za 2023 rok na OSP wyniosły 279 635,92 zł, w tym: 

- ekwiwalent - 36 705,00 zł, 
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- zakupy - 37 698,50 zł, 

- opłaty bieżące – 15 139,06 zł, 

- badania lekarskie – 4 397,40 zł, 

- usługi pozostałe – 21 006,28 zł, 

- zakup samochodu – 18 915,00 zł, 

- zakupy z Funduszu Sprawiedliwości – 69 760,87 zł ( w tym wkład własny wynosił 9 760,87 zł), 

- wynagrodzenie dla konserwatorów i komendanta gminnego wraz ze składkami – 

44 696,71 zł, 

- szkolenie BHP – 2 950,00 zł, 

- przegląd gaśnic, usługi kominiarskie – 1 913,80 zł.  

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, dlaczego OSP Modliborzyce ma takie wysokie koszty przy 

zakupach w stosunku do innych jednostek?  

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że w zakupach jest również ujęte paliwo. Ta 

jednostka miała dużo wyjazdów, a ich samochód ma duże zużycie paliwa. Jest tu również 

zakup akumulatora.  

Pan Dawid Wojciechowski – dodał, że pod wskazaną pozycją ujęte jest również ubezpieczenie 

samochodu.  

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, w jaki sposób są dzielone środki na poszczególne 

jednostki OSP? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że środki nie są dzielone na poszczególne jednostki, 

ponieważ trudno jest przewidzieć awarie, ilość wyjazdów itp. w każdej jednostce osobno. 

Wydatki są realizowane zgodnie z potrzebami danej jednostki.  

Pan Dawid Wojciechowski – dodał, że kiedyś strażacy starali się sami naprawiać samochody 

i te koszty były niższe, a teraz jest już zbyt dużo elektroniki w samochodach, żeby robić to 

samemu.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie czy jednostka OSP Wonorze może już wyjeżdżać do 

zdarzeń swoim samochodem? 

Pani Iwona Szczukowska– odpowiedziała, że tak. 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, ile wyjazdów miały poszczególne jednostki w 2023 roku? 

Pan Dawid Wojciechowski – odpowiedział, że ilość wyjazdów poszczególnych jednostek 

kształtuje się następująco: OSP Modliborzyce – 46 razy, OSP Dąbrowa Biskupia – 36 razy, OSP 

Stanomin – 25 razy, OSP Przybysław – 18 razy, OSP Wonorze – 15 razy i OSP Radojewice – 14 

razy.  
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Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy w Radojewicach wymieniono te stare grzejniki, 

które pobierały dużo energii? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że zakupiono piecyk ze słoneczkiem. 

Pan Dawid Wojciechowski – dodał, że w przypadku zebrania walnego strażacy musieli włączyć 

jednak grzejniki, ponieważ ten piecyk nie ogrzałby tego większego pomieszczenia.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy wszystkie jednostki otrzymały dofinansowanie 

z Funduszu Sprawiedliwości? 

Pani Iwona Szczukowska – odpowiedziała, że nie wszystkie.  

Wójt Gminy – dodał, że dofinansowanie otrzymały tylko wytypowane jednostki przez wyższe 

władze.  

Pan Dawid Wojciechowski – na koniec poinformował, że widać spadek zdarzeń w roku 2023 

w stosunku do roku 2022.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za II półrocze 

2023 roku. 

Pani Honorata Jankowska – przedstawiła powyższy temat. Poinformowała, że zaległości opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi za II półrocze 2023 wynoszą 59 942,48 zł. W roku 

2023 wystawionych zostało 586 upomnień na kwotę 161 065,49 z tego w II kwartale 2023 

roku wystawiono 436 upomnień na sumę 109 035,46 zł. W roku 2024 za IV kwartał 2023 roku 

wystawionych zostało 125 upomnień na kwotę 28 265,81 zł. Natomiast tytułów 

wykonawczych w roku 2023 wystawiono 421 na kwotę 138 831,32 zł, z tego w II kwartale 

2023 roku wystawiono 330 tytułów wykonawczych na sumę 93 084,76 zł. W roku 2024 za IV 

kwartał 2023 roku wystawionych zostało 43 tytułów wykonawczych, na kwotę 9 016,00 zł 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie ile wynosi całkowite zadłużenie z tytułu opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od początku funkcjonowania tego systemu? 

Pani Honorata Jankowska – odpowiedziała, że całkowite zadłużenie od 2013 roku wynosi 

316 637,66 zł. 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy powtarzają się osoby każdego miesiąca, do których 

wysyłane są upomnienia? 

Pani Honorata Jankowska – odpowiedziała, że często osoby powtarzają się, ale i dochodzą 

nowe.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy są efekty pracy komorników i spływają 

zaległości? 
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Pani Honorata Jankowska – odpowiedziała, że ciągle są jakieś wpływy komornicze, jednak 

należy pamiętać, że w przypadku pojawienia się dochodu u dłużnika, to nie można mu zabrać 

wszystkich środków.  

Ad. 4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 6 lutego 2024 r., godz. 11:30. 

Protokołowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Igor Szulc 


